
Protokół nr 12/2025
z  posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki
Rady Miasta Płocka z dnia 16 kwietnia 2025 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30
Posiedzenie zakończyło się o godz. 15.45 
Stan członków Komisji – 9
Obecnych – 8

Lista obecności członków Komisji Rady Miasta stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Płocka
    z 19 marca 2025 roku.
3. Informacja na temat systemu szkolenia młodzieży w piłce ręcznej – Stowarzyszenie Kultury
    Fizycznej „Wisła Płock”, Płock Akademia Piłki Ręcznej, MMKS Jutrzenka Płock i MUKS 21 
    Płock.
4. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących
      sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025 -2051 (druk 

nr 253),
2) zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok (druk nr 254),
3) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 241),
4) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 242),
5) nadania medalu ”Zasłużony dla Płocka” Panu Ryszardowi Olczukowi (druk nr 243).

5. Sprawy różne.
6. Zakończenie posiedzenia.

Ad. pkt 1

Przyjęcie porządku posiedzenia.

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Dzień dobry Państwu witam serdecznie na posiedzeniu komisji Kultury, Sportu i 
Turystyki Rady Miasta Płocka. Zanim przejdziemy do przyjęcia porządku obrad proszę Państwa 
radnych o potwierdzenie obecności. Siedem osób obecnych, dwie nieobecne. Przechodzimy do 
przyjęcia porządku obrad proszę o zagłosowanie.”

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony porządek posiedzenia. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
7- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
2- brak głosu.

Ad. pkt 2
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Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji  Kultury, Sportu i  Turystyki Rady Miasta 
Płocka z 19 marca 2025 roku.

Pani  radna Małgorzata  Ogrodnik,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki, 
przedstawiła protokół z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  Rady Miasta Płocka 
zamieszczony  wcześniej  w  programie  Esesja.  Następnie,  z  powodu  braku  uwag  ze  strony 
członków Komisji do przedmiotowego  protokołu, poddała  go pod  głosowanie.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. protokół.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 2- brak głosu.

Ad. pkt 3

Informacja na temat systemu szkolenia młodzieży w piłce ręcznej – Stowarzyszenie 
Kultury Fizycznej „Wisła Płock”, Płock Akademia Piłki Ręcznej, MMKS Jutrzenka Płock 
i MUKS 21 Płock.

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała:  „Czy  w  tym  punkcie  są  jakieś  pytania?,  jeżeli  nie  przechodzimy  dalej  tego 
materiału nie głosujemy.”

Ad. pkt 4

Opiniowanie  projektów  uchwał  na  najbliższą  sesję  Rady  Miasta  Płocka  w 
następujących  sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025 -2051.
2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok,

W tej sprawie głos zabrał, Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka: „W przedstawionych 
uchwałach proponujemy zwiększenie dochodów o 6 mln 106 tys. zł, dochody bieżące zwiększamy 
o 4 mln. 738 tys. zł natomiast majątkowe o 1 mln. 368 tys. zł. Wydatki ogółem tak samo jak i  
dochody  o  6  mln.  106  tys.  zł,  wydatki  bieżące  o  1  mln.  308  tys.  zł.  Wydatki  majątkowe 
zwiększamy o 4 mln. 798 tys. zł. Zwiększamy dochody o kwotę 2 mln. 870 tys. zł z tytułu rozliczeń 
dokonywanych  w  MOSiR  za  zarządzanie  i  utrzymanie  techniczne  aquaparku.  Zwiększenie 
dochodów i  wydatków o 1  mln.  368 tys.  zł  w związku z  planowaną zamianą nieruchomości 
położonej  w rejonie ulicy Jędrzejewo na nieruchomość położoną w rejonie ulicy Urodzajnej  z 
przeznaczeniem na budowę drogi. Zwiększenie dochodów o kwotę 608 tys. zł z tytułu przychodu 
komercyjnego wynikającego z umowy o PPP na budowę aquaparku. Zwiększenie dochodów z 
tytułu czynszu dzierżawnego o 550 tys. zł. Zwiększenie dochodów o 329 tys. zł w związku z 
otrzymaniem przez miasto Płock kar umownych naliczonych za nienależyte wykonanie umów. 
Zmniejszamy o  120 tys.  zł  wydatki  zabezpieczone na  budowę ulicy  Urbanowo w roku 2025 
przesuwamy je na rok 2026 w związku z tym, że termin realizacji przypada na początek roku 
2026. Kolejne zwiększenie to 1 mln. 120 tys. zł na roboty dodatkowe związane z rozbudową ulicy 
Przemysłowej. Zwiększamy również wydatki o 478 tys. zł dla POKIS-u, zwiększamy o 2,3 mln. zł 
wydatki  na  wypłatę  odszkodowań  na  nieruchomości  przejęte  pod  drogi  publiczne  dotyczy  to 
głównie  ulicy  Przemysłowej,  ale  również  ulicy  Zbożowej,  Żytniej,  Fabrycznej,  Maneżowej,  czy 
Wiatraki. Zwiększamy o 360 tys. zł wydatki na utrzymanie nieruchomości miasta przede wszystkim 
na  remonty  pustostanów  i  zwiększamy  dochody  miasta  za  usunięcie  drzew  o  196  tys.  zł  i 
jednocześnie zwiększamy o wyżej wymienioną kwotę wydatki Wydziału Kształtowania Środowiska 
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oraz Wydziału Spraw Komunalnych dotyczących nasadzenia konserwacji i pielęgnacji zieleni na 
terenie miasta. To takie największe zmiany jeśli jakieś pytania to chętnie odpowiemy.”

Pan radny  Leszek Brzeski powiedział: „Panie Skarbniku ja nie usłyszałem chciałem zapytać o 
ulicę Fabryczną i o Wiatraki.”

Pan  Wojciech  Ostrowski Skarbnik  Miasta  Płocka  powiedział:  „Przy  tych  ulicach  mamy 
odszkodowania za kawałki działek pod drogi w przyszłości, więc stąd jest to zwiększenie 2,3 mln. zł 
tak jak powiedziałem przede wszystkim ulica Przemysłowa natomiast również na tych ulicach.”

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Czy to w tym roku się już coś zadzieje?”

Pan  Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „W tym roku zadzieje się wykup 
nieruchomości tych pasków od poszczególnych osób trzeba dokupić, żeby w przyszłości zrobić 
drogę.”

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała:  „Zwiększamy  wydatki  dla  POKiS-u  z  czego  to  wynika,  drugie  pytanie  dotyczy 
aquaparku, bo tam były dwa punkty dotyczące aquaparku jak również MOSiR-u.”

Pan  Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tak, ale tam były zwiększenia 
dochodów to co my płacimy partnerowi publicznemu w związku z umową PPP za utrzymanie 
techniczne w związku z tym, że ten basen jest dzierżawiony spółce to spółka nam to oddaje i to są 
właśnie te pieniądze. Drugie 600 tys. zł to jest przychód komercyjny, który partner publiczny 
zgodnie z umową płaci nam i to jest też zwiększenie dochodów jedno i drugie. Jeśli chodzi o POKiS 
to jest 400 tys. zł zwiększenia z czego 200 tys. zł to jest na Polish Hip-hop, 70 tys. zł na Summer 
for i 100 tys. zł na koncert na rocznice wstąpienia Polski do Unii Europejskiej tak jak to było w 
tamtym roku. Jeszcze jest festiwal muzyki jednogłosowej 35 tys. zł.”

Pan radny Michał Sosnowski powiedział: „Zwiększamy o 200 tys. zł kwotę na Polish Hip-Hop jaka 
jest łączna kwota dotacji z miasta?”

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „1 mln. 400 tys. zł.”

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025 -2051,
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
 5 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 2- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok,
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 5 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 2- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

3) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 241),

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała:  „Pan  radny  Brzeski  zadał  pytanie  jaka  jest  przyczyna  odwołania  opiekuna 
Młodzieżowej  Rady  Miasta  Płocka  dlaczego  go  odwołujemy  prosiła  bym  o  udzielenie 
odpowiedzi?.”
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Pan radny Mariusz Pogonowski powiedział: „Pani złożyła rezygnację.”

W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

4) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 242),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

5) nadania medalu ”Zasłużony dla Płocka” Panu Ryszardowi Olczukowi (druk nr 243).
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

Ad. pkt 5

Sprawy różne.

Pani  radna  Małgorzata  Ogrodnik,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Chciałam wszystkim życzyć Zdrowych Wesołych Świąt Wielkanocnych, żebyśmy 
mogli  spotkać  się  z  rodziną,  ale  przede  wszystkim zdrowia  życzliwych  osób  wokół  siebie. 
Wszystkiego Dobrego.”

Ad. pkt 6

Zamknięcie posiedzenia. 

Pani radna Małgorzata Ogrodnik, Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 
Miasta Płocka, zamknęła posiedzenie Komisji. 
Na  tym protokół  zakończono i  podpisano.

  Przewodnicząca
                                                                                    Komisji Kultury, Sportu i Turystyki

                                                                                                    
                 Małgorzata Ogrodnik

Protokołowała:

Elżbieta Rzepecka
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